

Volvox & Alkymisten, V&A
Norges teknisk-naturvitenskapelige universitet, NTNU
Besøksadresse: Sem Sæland vei 10, 7034 Trondheim
Postadresse: % NTNU Høgskoleringen 5, 7034 Trondheim
E-post: styret@volvox.no
Nettside: www.volvox.no

Referat 06/22

Møte 23.03.22

Tid 18:15 – 21:00

Til stede Anna Swiergon
Jonas Valåmo
Marie Liland Hartveit
Ida Elisabeth Aas Karlstad
Beate Rose Gjendemsjø
Erik Hundstad
Jens Craner Dahle
Kristoffer Johansen

(Sekretær) Rune Jæger Wexsahl

Sak 89/22 Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Lage doodle for HS bilder	Beate	Nei.
Lese referatet fra styremøte for godkjenning.	Alle	Ja, bortsett fra Beate, Erik og Kristoffer.
Undersøke muligheten for bedriftskonto hos Rema 1000	Jonas	Ja, men detaljene er ikke fastslått enda.
Movember, date.	Jens	Nei, Kristoffer tar over ansvaret for dette blir gjennomført av Jens.
Movember, stud.ass. hjelp.	Jonas	Nei.
Movember, gå med hareører hele dagen.	Jonas	Nei.
Movember, vokse leggene.	Jonas, Jens, Ida og Anna	Nei.
Movember, Squidgame.	Alle (Nuri hovedansvarlig)	Nei, Jæger tar over ansvaret her.
Movember, farge håret grønn.	Jens og Marie	Ja.

Sak 90/22 Godkjenning av referater

- Referat fra styremøte nr. 10 hadde noen kommentarer som ikke hadde blitt fikset på grunnnet at nye sekretær ikke var tilstede ved styremøte nr. 10.
 - Jonas tar seg av de resterende kommentarene og styret godkjente referatet gitt at dette blir gjort.
- Styreprotokoll fra styremøte nr. 11 måtte godkjennes, signeres.
 - Dette ble gjennomført.

Sak 91/22 Ris og Ros

Ris

Ris angående “Uoversiktlig overlapp mellom Kontorkom og V&A Allsidighet”:

- Styret drøftet mulige løsninger på denne problemstillingen.
 - o Det skal tilrettelegges for bedre kommunikasjon mellom Kontorkom og V&A Allsidighet for å unngå at arrangementer krasjer eller at for like arrangementer holdes for nære hverandre.

Ønske om engangskopper på kontoret:

- Ønske om å ha engangskopper tilgjengelig for de som ikke har egne kopper på kontoret.
 - o Vi tar til oss tilbakemeldingen, vi ønsker å gjøre det lettere for medlemmer å ta kaffe på kontoret, men ønsker også at de kommer med egen kopp etterhvert. Vi skal prøve ut en periode med å ha engangskopper, men med ønske om at medlemmer kommer med egen kopp dersom de sitter der ofte.

Ris angående “Møte på kontoret før 18:00”:

- Vi beklager for dette og skal unngå dette i framtiden.

Sak 91/22 Feil under komitèopptaket

- Det har blitt oppdaget at det har skjedd feil ved opptaket til komitèer
 - o Noen medlemmer har blitt tatt opp i flere komitèer og internasjonale studenter har fått plass selv om noen medlemmer ikke ble tatt opp i en komitèe.
 - Begrunnelsen til dette skal undersøkes og dersom det er hensiktsmessig skal det rettes opp i.
 - Enighet at det var for dårlig informert om fordelingsmøte da dette bør være åpent for alle i styret som ønsker å delta og ikke bare komitèeledere.
 - Endringer i hvordan opptak til komitèer foregår vurderes og mulige hendelser som dette bør videreføres i erfaringsoverføringene.

Sak 92/22 Forslag om ny intern kalenderløsning

- Beate fremmet forslag om ny løsning for intern kalender system.
 - o Har lettere oversikt på tvers av månedene.
 - o Må se på kostnader

Sak 93/22 Leder oppdateringer

- Linjeledermøte 28.03
 - Ris og ros
 - **De bør ta stilling til digital immatrikulering**
- Gløsmesterskap blir avholdt 29. April
 - Må se på om vi kan holde egen post
 - Må se på hvor mange lag vi tror vi kan stille med
 - **Krasjer dessverre med "Beer-Mile"**
- Observasjon etter å deltatt på komitèemøter
 - Ønsker mer åpenhet
- Setter frist for innmelding av kontor- og drive-tilgang til nye komitèemedlemmer som er tatt opp til 25.03.

Sak 94/22 Kasserer oppdateringer

- Kasserer venter fortsatt på en stor faktura fra vipps
- Økonomiansvarlig i VIVO får opplæring.
- Får 12000 kr fra IKJ i år
 - o 5000 kr er øremerket BKJ kull 2019 sin ekskursjon
 - o Der resterende 7000 kr. er for å holde arrangementer som hindrer frafall fra BKJ.
 - Det ble foreslått å arrangere noe fag relatert som hovedsakelig interesserer BKJ studenter, da linjeforeningen ikke kan holde arrangementer som kun er åpent for en av studieretningene.
- Novartis betalte ikke faktura
 - o Oppdatering om dette kommer i sak 98/22
- Bedriftsavtale med Rema 1000
 - o Rema 1000 ønsker å ordne dette
 - o Mye som må bestemmes her.
 - Maksgrænse? Legitimasjon? Er kvittering lettere? Rekvisisjon opplegg? Fakturering for ikke godkjente kjøp?
 - **Dette må sees på og et forslag må fremmes for styret.**

Sak 95/22 Nestleder oppdateringer

- Ingen oppdateringer meldt.

Sak 96/22 Faddersjef oppdateringer

- Holdt møte med fadderkomitèen
- Har lagt ut påmelding for faddertiden
- Plakaten for faddertiden er på vei.
- Studentersamfundet i Trondheim har vært vanskelig å ha med å gjøre med tanke på leie av lokaler til faddertiden.
- Skal ha møte med fakultetet og workshop om risikovurdering.

Sak 97/22 Arrkom oppdateringer

- Vårfest, 26.03, skal gjennomføres.
- På utkikk etter lokale for "eksamensboost fest"

- Skal holde nytt møte angående “Beer-Mile”

Sak 98/22 Bedkom oppdateringer

- HAV22, 15.03, Lager 11
 - Var en suksess
- Nova sea-bedpres, 04.04, 17:00-19:00.
 - Med alumni Silje Fiskum
 - Pizza
- Novartis
 - “Må ha” listen over påmeldte i forbindelse av internfakturerings.
 - Dette har blitt slettet av oss i henhold til GDPR-lovverket.
 - Sender listen fra facebook arrangementet da dette er offentlig informasjon og kan dermed deles.
- Planlegger arrangementer for April

Sak 99/22 Nukleomedia oppdateringer

- Ønsker å arrangere påskearrangement og har søkt om penger til premie.

Sak 100/22 Kjeller oppdateringer

- Realfagskjelleren har hatt generalforsamling.
 - Kristoffer ble valgt som ny kjellerkontakt for V&A i realfagskjellerens styrestyre.
- Kjelleren har gått i overskudd til tross for pandemien.
- Slalom ble avlyst, men afterski ble gjennomført.
- Det har blitt gjennomført opprydding av kjellerens økonomi.

Sak 101/22 Kontorkom oppdateringer

- Bake-off fortsetter
 - Finale på mandag
- Filmkveld på kontoret
- Sytime på kontoret
- Planlegger å ta over ansvaret for å arrangere Formel 1 på kontoret når det er løp.
- Planlegger å arrangere arrangementer for medlemmer som bli igjen i Trondhjem over påsken.

Sak 102/22 Undergruppe oppdateringer

InVitro

- Har gjort
 - Ølbrygging
- Skal gjøre
 - Flasking og keg-fylling

Revyen

- Har gjort
 - Gjennomkjøring av hele revyen.
- Skal gjøre:
 - Øvinger hele uken.

- Teknisk gjennomgang onsdag og generalprøve på fredag.

V&A Allsidighet

- Har gjort
 - Oppdalstur med randonee og slalom.
 - Langrennstur
- Skal gjøre
 - Filmkveld (25. mars)
 - Stravakonkuranse (1. april til 1. mai)

Bumblebeats, Shanglelauget, SkeiV&A, Spankymisten, Trollkom, V&A Klatring, V&AIL og Vokalium

- Ingen oppdateringer ble meldt

Sak 103/22 Oppdatering om gensere

- Det virker tydelig hvilket design folk er interessert i.
- Kan ha påmelding for interesse om annet merch (t-skjorte, sokker, caps)
 - Blir kun bestilt dersom mer enn 50 melder interesse.

Sak 104/22 Støtte for pizza til “Min Forskning”

- Bedkom har uttrykt ønske om å få støtte til innkjøp av pizza til “Min Forskning”, til en sum på 4000 kr.
 - Dette ble godkjent av styret.

Sak 105/22 Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Lese gjennom referatet fra møte nr. 12 for godkjenning	Alle	
HS bilder doodle	Beate	
Movember, planlegge voksing av leggene	Ida, Jens, Anna og Jonas	
Ta kontakt med Nuri om Squidgame	Jæger	
Movember, gi stud.ass hjelp	Jonas	
Movember date	Jens, Kristoffer	